
 REUNIÓ DE JUNTA 

 TEMA acta – reunió:  JUNTA setembre 2023 

 Data reunió:  13-9-23 

 Hora:  20:30 a 23:00h 

 Lloc:  seu de l’AMPA 

 Convocada per:  Carles Tomey (president de l’AFA) 

 Assistents JUNTA:  Conce Algaba, Patricia Pérez, Anna Marcet, Montse Antolí, Meritxell 
 Villacampa, Desi Pérez, Edu Vives (tresorer), Cristina Vila (secretària), David 
 Sabuquillo, David Olivares, Jordi Tocabens, Amadeu Arnau, Neus Aliaga, 
 Mariona Julia, Laia Clua, Araceli Ruiz, Judit Alonso. 

 Assistents ESCOLA:  Ismael Peràlvarez (direcció general) i Núria Estaún (direcció EI) 

 Convidats:  Tatiana Molina 

 Absents:  - 

 Ordre del dia: 

 1. Fotos dels membres de l'AFA 

 2. Benvinguda nova direcció i relleus junta 

 3. Temes Direcció Escola 

 4. Socialització llibres de lectura 

 5. Inici extraescolars 

 6. Extraescolars pares Activitats i calendari 

 7. Calendari curs 

 8. Altres 

 Desenvolupament de la reunió i acords: 

 1- Fotos dels membres de l’AFA 

 -  Fotos fetes al teatre. 

 2- Benvinguda nova direcció i relleus junta 

 -  Benvinguda nous membres i convidats. 

 -  Presentació de la proposta de relleu de direcció, pendent d’aprovar a l’assamblea. 
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 3- Temes Direcció Escola 

 3.1. Relleu direcció AFA 
 -  S’agraeix la proposta del relleu de direcció de l’AFA. 

 3.2. Curs desfibrilador 
 -  Pendent  del  curs  passat:  Curs  de  desfibrilador,  l’escola  està  interessada  en  fer-ho.  Ho 

 demanarà l’AFA. 

 3.3. Extraescolars 
 -  Bàsquet: Molts inscrits, hi havia manca d’espai però ja està solucionat. 

 -  Les llistes d’extraescolars haurien d’estar per divendres al matí. 

 -  S’ha  de  fer  arribar  als  responsables  de  cada  extraescolars  que  han  de  passar  llista 

 abans de sortir de classe. Si falta algun nen, consultar-ho amb la mestra. 

 3.4. Material extraescolars 
 -  A  nivell  de  Direcció  es  proposen  que  no  hi  hagi  espais  comuns  i  que  tot  el  que  es  pugui 

 diferenciar millor. 

 -  S’acorda  seguir  compartint  el  material  que  fan  servir  en  comú  escola  i  AFA  però  que 

 cadascú el tingui en el seu espai. 

 3.5. Festa del Districte 
 -  Es farà el dia 28 d’octubre. 

 -  Cal perfilar el tema, hi ha una acta feta però falta saber qui farà què. 

 -  Tots els gastos hauran d’estar justificats amb factura. 

 -  Les activitats les organitza l’escola. 

 -  Es demana pressupost per material de publicitat. 

 -  Una  part  del  tiquet  de  dinar  poden  anar  destinats  a  la  Marató.  A  determinar  la  part  que 

 pot  anar  destinada  a  això  en  funció  del  preu  del  dinar.  S’ha  de  passar  a  l’escola  les 

 dades per la factura per passar-ho a cada entitat. 

 -  AFA envia l’acta i es concretarà un dia per reunir i perfilar temes. 

 4- Socialització llibres lectura 
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 -  A  finals  de  curs  es  van  recollir  i  es  van  fer  recompte  de  tots.  A  la  tornada  de  vacances  es  va 

 confirmar la comanda dels que faltaven. 

 -  No es forraran de moment. Es revisarà a finals de curs. 

 -  S’han  de  fer  e-mails  /  Instagram  agraïnt  a  les  famílies  que  han  participat  en  la  recollida  i 

 animant a portar-ne més a la porteria. 

 -  Es parla d’ampliar socialització a la ESO. 

 5- Inici extraescolars 

 -  Batucada:  Han  sortit  2  grups  amb  menys  de  7  inscrits.  Es  faran  portes  obertes  amb  pares 

 durant el setembre per tal d’omplir-los. 

 -  Volei:  14 inscrits. 

 -  Natació:  21 inscrits. Falta un monitor per recollir  i acompanyar. 

 -  Piano:  6 

 -  Guitarra:  8 

 -  Judo:  13 inscripcions 

 -  Bàsquet:  72 inscrits. 

 -  Robòtica:  39 inscrits. 

 -  Multiesport  : 40 inscrits. 

 -  Escacs:  10 inscrits. 

 -  Coraleta:  2 inscrits. No es farà. 

 -  Speaking migdia  : Pendent de saber número total d’inscrits. 

 -  Jazz-funky  : 32 inscrits. 

 6- Inici extraescolars pares 

 -  De moment inicien les extraescolars d’alumnes i es parlarà a la propera junta. 

 7- Calendari de curs: 

 -  Es comenta la proposta de calendari i dates. 

 8- Altres: 
 -  Aquest any s’hauria de fer traspàs a una nova comissió de la Diada. 

 -  Es  proposa  fer  una  comissió  de  voluntaris  per  participar  en  activitats  puntuals  de  l’AFA.  Fer 

 e-mail/instagram. 
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 -  Es demana que entrem a la Comissió permanent. 

 -  Hi  ha  un  grup  de  batxibac  que  té  poc  temps  per  dinar  els  dimecres,  es  demana  que  s’habiliti 

 un espai perquè hi dinin. 

 PROPERA JUNTA: presencial: 5 d’octubre 

 Signat :  Judit Alonso 


